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Närvarande 

Från rådet    

Anders Nordmark, ordförande  

Kerstin Hållbus, vice ordförande 

Eva Larson, ledamot 

Bo Nässlander, ledamot 

 

Från stadsdelsförvaltningen 

Ingrid Widebäck, avdelningschef  

Hillevi Andersson, sekreterare 

 

Förhinder: 

Monica Billgren, ledamot 

 

 

 

Sekreterare 

 

Hillevi Andersson 

 

 

Protokollet justeras   

 

Anders Nordmark    Kerstin Hållbus  

Ordförande     vice ordförande   
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1. Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

Dagordningen fastställdes med justering att tillägga två övriga frågor.  

 

2.  Val av justerare  

Kerstin Hållbus utsågs att tillsammans med ordförande justera 

dagens protokoll.  

 

3. Nämndärenden 

Ingrid Widebäck informerade om att stadsdelsnämndens nuvarande 

ledamöter kommer att sitta kvar året ut, även om valresultatet i 

kommunvalet den 14 september resulterar i ett politiskt maktskifte. I 

januari tillsätts ny nämnd, dock brukar ordförandeposten bytas redan 

i november. Ingrid Widebäck informerar om de ärenden som ska 

behandlas på stadsdelsnämndens sammanträdeden 18 september. 

Rådet hade inga kommentarer till de ärenden som ska behandlas, 

men önskade mer information om Tertialrapport 2 som inte fanns i 

utskicket. 

 

Tertialrapport 2 – 2014 

Vid tidpunkten för rådets sammanträde var tertialrapport 2 inte 

publicerad ännu. Ingrid Widebäck redogjorde i korta drag 

tertialrapportens innehåll. Det är inga större skillnader från 

tertialrapport 1. Förvaltningen förväntas uppfylla de flesta målen. 

Det är dock två mål som förvaltningen är osäker på om de kommer 

att kunna uppfyllas under 2014 och det gäller målet kring 

sjukfrånvaro av personal samt andel ofrivilligt deltidsarbete. Vad det 

gäller ekonomin prognostiseras i dagsläget ett 0-resultat.  

 

4. Övrig information från förvaltningen 

Hörselskadades medlemstidning delades ut till en ledamot, en 

informationsfolder från ”Bosse Råd, Stöd och Kunskapscenter”  

delades ut till en ledamot. ”Granskningsrapport 10, särskilt boende 

inom socialpsykiatrin” delades ut till två ledamöter enligt önskemål 

från föregående sammanträde. 

 

6. Övriga frågor 

a) Framtida inbjudningar 

Vid senaste sammanträdet diskuterades eventuella gäster under 

höstens sammanträden. Ett önskemål var att bjuda in Berit 

Mårtensson från trafikkontoret för en återkoppling. Rådets 

sekreterare har varit i kontakt med Berit Mårtenson med en inbjudan 

till den 13 november. Rådet önskar återkoppling på de noteringar om 

brister i utemiljön ur ett funktionshinderperspektiv som gjordes vid 

tillgänglighetsinventeringen i Fruängen. Följande frågor önskar rådet 

återkoppling kring:  

- det saknas handikapparkering vid vårdcentralen samt på det övre 

planet,  
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- handikapparkeringen vid torget omöjliggör utsättning av ramp i 

sidled med anledning av cykelparkering,  

- affärerna på övre plan har tagit trottoaren i anspråk vilket innebär 

att rullstolsburna personer behöver ta sig ut i trafiken för att komma 

fram.  

Rådets sekreterare vidarebefordrar dessa frågeställningar till Berit 

Mårtenson. 

 

Rådet är intresserad av att höra mer om det projekt som förvaltningen 

driver gällande patologiskt samlande. Det föreslås att förvaltningen 

bjuder in projektledarna till sammanträdet i december. 

b) Tillgänglighetsinventering 

Rådet tar upp frågan om att fortsätta att tillgänglighetsinventera 

stadsdelens olika centrum. Vid föregående möte föreslogs att 

Västertorps centrum skulle inventeras. Ordföranden har undersökt 

detta centrum och konstaterar att det är ett långsmalt centrum med i 

huvudsak små butiker. Rådet beslutar att istället 

tillgänglighetsinventera Aspuddens centrum den 16 oktober.  

7. Avslutning  

Ordförande tackade alla för dagens möte och förklarade det avslutat.  

 

 

 

 

 

 


